
Kildedalens  Carportforening 
 

Bestyrelsen er: John Hansen (formand) nr. 4 - Ole Bundgaard (kasserer) nr. 120 - Gitte Madsen (sekretær) nr. 95 

 

Referat af ordinær generalforsamling i KILDEDALENS CARPORTFORENING -  
afholdt den 23. Februar 1998. 
 
Der var fremmødt 7 medlemmer. 
 
Ad. a). 
Til dirigent valgtes Ib Jensen. 
 
Ad. b). 
John Hansen fremlagde bestyrelsens beretning. 
“1997 var et roligt år - En enkelt påkørsel af et sternbræt, som blev klaret med lidt maling. 
Udvendig maling af samtlige carporte  med et - synes vi - godt resultat til følge. Enkelte medlemmer har også 
rost resultatet”. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
Ad. c). 
Ole Bundgaard fremlagde det reviderede regnskab. 
 
Efterfølgende blev det foreslået, at sammenlægge kloak-, el- samt vedligeholdelsesfonden til 1 fond. 
Dette blev vedtaget af generalforsamlingen. 
 
Ad. d & e). 
Ole Bundgaard fremlagde budget for 1998 og samtidig blev bestyrelsens forslag om kontingentforhøjelse 
samt forslag om indvendig maling behandlet. 
 
Bestyrelsen havde indhentet tilbud fra HC Handelscenter om udskiftning af tagplader på samtlige carporte. 
Samlet pris kr. 80.937,50 - (kr. 1.471,59 pr. carport) - samme kvalitet tagplader som tidligere. 
Prisen er inkl. af- og påmontering af plader, oprydning på pladsen - MEN ekskl. bortkørsel af gamle plader 
idet det er forbundet med en afgift for firmaer at komme af med PVC-plader - men vi kan selv køre på 
omlasten med vore plader og komme af med dem gratis. 
 
Flere muligheder blev drøftet: 
 
1)  Kr. 1.000 pr. carport indbetales nu og kr. 471,59 pr. carport betales af formuen - udskiftning i 1998 
2)  Bestyrelsens forslag om kontingentforhøjelse til kr. 500 hvoraf de kr. 300 opspares til tag. 

 
Hvis man valgte “den dyre” løsning - var der så evt. mulighed for at dele beløbet i 2 ?? 
 
Generalforsamlingen vedtog bestyrelsens forslag om kontingentforhøjelse til kr. 500. 
 
Bestyrelsens forslag om indvendig maling i 1998 - med samme maling som udvendig - blev vedtaget. 
 
Budgetforslag for 1998 med kontingentforhøjelsen - blev vedtaget. 
 
Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 
 
Ad. f). 
John Hansen (4) blev genvalgt til formand. 
 
Ad. g). 
Ingen på valg. 
 
Ad. h) 
Kirsten Kotlinsky (107) blev genvalgt til revisor. 
 
Ad. i). 
Der blev talt lidt om tyverier og hærværk på vore biler. 
 
Generalforsamlingen ville henstille til, at alle er opmærksomme på “unormale” forhold i vort område. 
 
p.b.v 
Gitte Madsen 


